
 
 
Verzonden: vrijdag 1 oktober 2021 11:44 
Aan: Raad <Raad@groningen.nl> 
Onderwerp: Toegankelijkheid Bruggen /tunnels 
 

goedemorgen, 
 
In de media staat de voorstel van het College om het voorstel om de Gerrit Krolbrug  op 4 
meter te accepteren. 
Een rampzalig idee. Mensen worden ondergeschikt gemaakt. De  gezonde burger heeft al 
moeite om er overheen te komen, 
laat staan mensen met een beperking.  
 
Het college negeert ook de Werkgroep Toegankelijk Groningen, Veilig Verkeer Nederland, De 
Fietsersbond, etc. 
Veiligheid is in Groningen van ondergeschikt belang.  Onbegrijpelijk!! Je sluit mensen uit die 
het toch al lastig hebben. 
Als ziet hoe toegankelijk de stad is, dan valt dat behoorlijk tegen.  
Naast de Gerrit Krolbrug speelt ook nog de Paddepoelsterbrug die er nog steeds niet is! Ook 
geen alternatieve pont. Die plek ligt  
ook nog eens in de route van  o.a. Pieterpad !! 
 
De stad lijkt wel een vesting. Hoge bruggen, tunnels, zoals die bij station Europapark zijn erg 
gevaarlijk. Vanaf de Verlengde  
Lodewijkstraat zie je niemand de bocht omkomen. Mensen met een (driewiel-)fiets moeten 
afremmen  en even later weer  
flink bij trappen.  
 
Het wordt tijd, dat het college eens ophoudt met idiote ideeën! Laat ze maar op een 
aangepaste fiets gaan fietsen.  
Dit college heeft geen enkel idee waarover men praat !   
 
met vriendelijke groet, 
 
(gebruiker van een driewielfiets) 
 


